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Protokół  z  VII  Walnego  Zgromadzenia 

Stowarzyszenia  Gmin  Przyjaznych  Energii  Odnawialnej, 

które  odbyło  się  w  dniu  14  kwietnia  2014 r.  w  Bukowcu. 

 

1. VII  Walne  Zgromadzenie  SGPEO  otworzył,  witając  członków  Stowarzyszenia  i  zaproszonych  

gości  Przewodniczący  Zarządu  Stowarzyszenia  Leszek  Kuliński. 

Lista  obecności  członków  stanowi  załącznik  do  protokołu. 

Lista  obecności zaproszonych  gości  stanowi  załącznik  do  protokołu. 

 

2. Przystąpiono  do  wyboru  Przewodniczącego  i  protokolanta  Walnego  Zgromadzenia.  Zebrani  

dokonali  jednogłośnego  wyboru  na  Przewodniczącego  Walnego  Zgromadzenia  Tomasza  

Koprowiaka,  a  na  protokolanta  Jana  Hasiuka. 

 

3. Przewodniczący  Walnego  Zgromadzenia  przedstawił  proponowany  porządek  obrad,  który  

został  przyjęty  jednogłośnie. 

 

4. Protokół  z  VI  Walnego  Zgromadzenia  SGPEO  z  dnia  19  kwietnia  2013 r.  został  przyjęty  

jednogłośnie,  bez  uwag. 

 

5. Na  podstawie  listy  obecności  Przewodniczący  Walnego  Zgromadzenia  stwierdził  kworum  do  

ważności  obrad  i  podejmowania  uchwał. 

 

6. W  wyniku  jednogłośnego  głosowania  dokonano  wyboru  komisji  uchwał  i  wniosków  w  

składzie :  

1) Janusz  Piechocki – przewodniczący, 

2) Piotr  Woś, 

3) Marian  Sieradzki, 

 

7. Przewodniczący  Zarządu  SGPEO  Leszek  Kuliński  przedstawił  Sprawozdanie  z  działalności  

Zarządu  Stowarzyszenia  w  2013 r.   

Sprawozdanie  stanowi  załącznik  do  protokołu. 

 

8. Dyrektor  Biura  SGPEO  Jan  Hasiuk  przedstawił  Sprawozdanie  finansowe  Stowarzyszenia  za  

rok  2013. 

Sprawozdanie  stanowi  załącznik  do  protokołu. 

 

9. Przewodniczący  Komisji  Rewizyjnej  SGPEO  Franciszek  Koszowski  przedstawił  opinię  

Komisji  Rewizyjnej  w  sprawie  przedłożonego  Sprawozdania  i  zawnioskował  o  udzielenie  

absolutorium  Zarządowi  SGPEO. 

Opinia  Komisji  Rewizyjnej  stanowi  załącznik  do  protokołu. 

 

10. Przewodniczący  Walnego  Zgromadzenia  otworzył  dyskusję  nad  przedstawionymi                

dokumentami,  nie  zgłoszono  żadnych  pytań  i  uwag. 

 

 

 



2 

 

 

 

 

11. Przystąpiono  do  głosowania  nad  projektem  uchwały  w  sprawie  przyjęcia  sprawozdania  z  

działalności  Zarządu  SGPEO   w  2013 r.  

            Uchwałę  przyjęto  jednogłośnie.   

 

12. Przystąpiono  do  głosowania  nad  projektem  uchwały  w  sprawie  przyjęcia  sprawozdania  

finansowego  SGPEO  za  2013 r.  

Uchwałę  przyjęto  jednogłośnie. 

 

13. Przewodniczący  Walnego  Zgromadzenia  przedstawił  projekt  uchwały  w  sprawie  udzielenia  

absolutorium  Zarządowi  SGPEO. 

Uchwałę  przyjęto  jednogłośnie. 

Przewodniczący  Zarządu  Leszek  Kuliński  podziękował  w  imieniu  Zarządu  za  udzielone  

absolutorium  i  zapewnił  o  zaangażowaniu  członków  Zarządu  w  sprawy  Stowarzyszenia. 

 

14. Przewodniczący  Walnego  Zgromadzenia  przedstawił  projekt  uchwały  w  sprawie  składki  

członkowskiej,  Dyrektor  Biura  SGPEO  przybliżył  uzasadnienie  proponowanych  zmian. 

Uchwałę  przyjęto  jednogłośnie. 

 

15. Przedstawiciele  firmy  Philips  Lighting  dokonali  obszernej  prezentacji  dotyczącej  rozwiązań  

technicznych  w  oświetleniu  drogowym. 

 

16. Dyrektor  Biura  Związku  Gmin  Karkonoskich  przedstawił  prezentację  Doliny  Pałaców  i  

Ogrodów – niepowtarzalną  atrakcję  turystyczną  Kotliny  Jeleniogórskiej. 

 

17. W  trakcie  dyskusji  głos  zabrali : 

 

 Poseł  na  sejm  RP  Zofia  Czernow :  podkreśliła  swoje  zainteresowanie  tematyką  

OZE  zwłaszcza  w  kontekście  prac  nad  ustawą  o  OZE,  pilnie  wsłuchuje  się  w  

głosy  środowisk  związanych  z  energetyką  konwencjonalną  i  wytwarzaną  ze  źródeł  

odnawialnych.  Wyraziła  swoją  aprobatę  dla  działalności  SGPEO. 

 Wiceprezes  WFOŚiGW  we  Wrocławiu  Bogumiła  Turzańska  Chrobak :  przedstawiła  

działania  Funduszu  w  zakresie  wspierania  rozwoju  energetyki  OZE,  zachęciła  do  

korzystania  z  finansowych  instrumentów  wsparcia  inwestycji  ekologicznych  

dostępnych  ze  środków  Funduszy  Ochrony  Środowiska. 

 Prezes  Zarządu  PSEW  Wojciech  Cetnarski :  przedstawił  profil  działalności  

Stowarzyszenia  skupiającego  środowisko  inwestorów  realizujących  budowę  farm  

wiatrowych.  W  swoim  wystąpieniu  zaakcentował  konieczność  współpracy  

inwestorów  z  władzami  samorządowymi  w  gminach  gdzie  lokalizuje  się  inwestycje.  

Podkreślił,  że  OZE  nie  jest  złem  jak  przedstawia  się  to  w  wielu  miejscach,  jest  

natomiast  znaczącą  alternatywą  bardzo  ważną  zwłaszcza  w  kontekście  zobowiązań  

Polski  w  kwestiach  klimatycznych.   
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 Wójt  Gminy  Człuchów  Adam  Marciniak  zwrócił  uwagę  na  zbyt  małe  

rozpropagowanie  przez  SPGEO  idei  wytwarzania  energii  cieplnej  ze  słomy.  

Przedstawił  również  problemy  z  realizacją  budowy  farmy  wiatrowej  na  terenie  

swojej  gminy.  Poinformował  również  o  planowanej  na  wrzesień  2014 r.  konferencji  

w  Człuchowie.     

 Wójt  Gminy  Pruszcz  Franciszek  Koszowski :  problem  z  możliwością  budowy  farmy  

wiatrowej  w  gminie  Pruszcz  wynikający  z  braku  odbioru  wytworzonej  energii  

elektrycznej  przez  operatora  sieci.  Zwrócił  również  uwagę  na  słabe  zorganizowanie  

rynku  odbioru  brykietu  ze  słomy. 

 Zastępca  Wójta  Gminy  Wielowieś  Zygfryd  Stróżyk :  podkreślił  znaczenie  ustawy  o  

OZE  dla  rozwoju  tego sektora  gospodarki,  wyraził  swoje  obawy  wynikające  z  braku  

zainteresowania  Posłów  na  Sejm  RP  tematyką  OZE. 

 

18. Przewodniczący  Walnego  Zgromadzenia  przedstawił  projekt  uchwały  w  sprawie  budżetu         

  SGPEO  na  rok  2014. 

  Uchwałę  przyjęto  jednogłośnie. 

 

19. Przewodniczący  Walnego  Zgromadzenia  przedstawił  projekt  uchwały  w  sprawie  planu  pracy  

SGPEO  na  rok  2014. 

Uchwałę  przyjęto  jednogłośnie. 

 

20. Przewodniczący  Komisji  uchwał  i  wniosków  przedstawił  projekty  Stanowisk  Walnego  

Zgromadzenia  SGPEO  w  sprawie : 

 projektu  ustawy  o  zmianie  ustawy  Prawo  Budowlane  oraz  ustawy  o  planowaniu  i  

zagospodarowaniu  przestrzennym, 

 projektu  tzw.  ustawy  krajobrazowej, 

 projektu  ustawy  OZE, 

           Przewodniczący  Walnego  Zgromadzenia  poddał  następnie  kolejno  projekty  uchwał  w       

           sprawie  przyjęcia  w/w  stanowisk  pod  głosowanie. 

           Uchwały  przyjęto  jednogłośnie. 

 

21. W  związku  z  wyczerpaniem  porządku  obrad  Przewodniczący  Walnego  Zgromadzenia  

Tomasz  Koprowiak  podziękował  członkom  Stowarzyszenia  i  gościom  Walnego  

Zgromadzenia  za  udział  i  ogłosił  zamknięcie  obrad. 

 

 

 

         

 

          ……………………………..                                       ………………………………….  

               Podpis  Protokolanta                                               Podpis  Przewodniczącego  WZ  

 

 

 


